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به مناسـبت نخسـتین سالگرد درگذشت اسـاتید فقید دانشکده 

داروسازی دانشگاه، مراسم یادبودی در این دانشکده برگزار شد.

مراسـم یادبـود اسـاتید فقیـد دانشـکده داروسـازی دانشـگاه، 

اسـتاد دکتـر فرسـام، اسـتاد دکتـر شـریعت پناهـی و اسـتاد 

دکتـر شـفیعی، عصـر چهارشـنبه 27 بهمـن مـاه 95 در تـالار 

رازی دانشـکده داروسـازی دانشـگاه با حضور جمعی از اسـاتید 

و دانشـجویان برگـزار شـد.

دکتر شـریف زاده رئیس دانشـکده داروسازی، دکتر فرسام، دکتر 

شـفیعی و دکتر شـریعت پناهی را اسـتادانی دلسـوز و بااخلاق 

خوانـد و گفت: به حق کـه تمامی همکاران و کارکنان دانشـکده 

بـه دوسـتی با این اسـاتید بزرگوار افتخـار می کردند.

وی افزود: یکی از رسالت های دانشکده داروسازی حفظ آثار و 

رفتار ماندگار این اساتید بزرگوار است که باید به بهترین نحو به 

نسل آینده منتقل شود.

وی ادامـه داد: دکتـر فرسـام به حـق الگـوی پیونـد علـم، هنـر، 

فرهنـگ، اخـلاق و ادب بـود. دکتـر شـریعت پناهـی همـواره 

پیشـرفت و سـلامتی همـکاران و دانشـجویانش دغدغـه فکری 

او بـود و دکتـر شـفیعی انسـانی بااخـلاق، نمونـه یک مسـلمان 

یادبود دکتر فرسام، دکتر شریعت پناهی و دکتر شفیعی

نخستینسالگرددرگذشتاساتیدفقیددانشکده
داروسازیبرگزارشد
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واقعی و دوستی بی نظیر بود.

Á  ال3ی دانشهندان؛ جلوم گر ویژگی های ذات 
9ر روی زمیب

مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در مراسم بزرگداشت 

اسطوره های داروسازی کشور در دانشکده داروسازی، تواضع و 

فروتنی را رمز جاودانگی انسان های بزرگ معرفی کرد.

نهـاد  مسـئول  زاده،  عیسـی  دکتـر  حجت الاسلام والمسـلمین 

نمایندگـی مقـام معظم رهبری در دانشـگاه، در ابتدای سـخنان 

خـود ضمن گرامیداشـت یـاد اسـتادان بزرگـوار، مرحـوم دکتر 

شـفیعی، دکتر شـریعت پناهی و دکتر فرسـام و طلب مغفرت و 

آمـرزش الهی برای این اسـاتید ارجمنـد از درگاه خداوند، گفت: 

برگـزاری ایـن جلسـات و یادبودها نشـانه هایی از مانـدگاری آن 

بزرگواران اسـت.

وی با اشاره به آیات 26 و 27 سوره الرحمن که می فرماید: »کُلُّ 

مَنْ عَلَیْهَا فَانٍ )26( وَ یبقَی وَجْهُ رَبَّک ذوالجلالِ والاکرام)27(- هر 

چه بر ]زمین[ است فانی شونده است و ذات باشکوه و ارجمند 

پروردگارت باقی خواهد ماند«، گفت: هر کس که وجهه الهی به 

از گروه هایی جلوه گر  خود بگیرد قطعاً ماندگار می شود و یکی 

ویژگی های ذات الهی بر روی زمین هستند، علما و دانشمندان 

هستند.

مسئول نهاد با اشاره به اینکه قرآن با بعضی انسان ها به صورت 

ویژه حرف می زند؛ گفت: یکی از این گروه ها که به شکل ویژه 

مخاطب کلام خدا هستند؛ علما و دانشمندان هستند.

وی در پایان با اشاره به این سخن پیامبر که می فرماید »دانشمندان 

امت من مانند ستارگان در شب ظلمانی هستند«؛ گفت: وجه 

ممتازی که در شخصیت اساتید و دانشمندان بزرگوار برجسته 

می شود، تواضع، فروتنی و افتادگی بسیار زیاد آنان است که این 

اساتید عزیز ما نیز از این قاعده مستثنا نبودند.

پس ازآن دکتر خلج استاد پیشکسوت دانشکده داروسازی دانشگاه، 

ضمن گرامی داشتن یاد این سه استاد فقید، گفت: چقدر سخت 

است که درباره این سه عزیز ازدست رفته صحبت کنم استادانی 

که در تمامی خصایل انسانی بی بدیل بودند و یادشان همواره در 

یاد و خاطره ی ما زنده خواهد ماند.

وی افزود: اسـتاد فرسـام همیشـه محـرم راز دانشـجویانش بود. 

خـوب عمـل کـردن، خوب رفتـار کـردن و خوب فکر کـردن را 

بـه آنهـا می آموخـت. اسـتاد شـفیعی غمخـوار علم بـود و برای 

اعتـلای علـم داروسـازی مشـقت های فراوانـی را متحمل شـد. 

نماز اول وقت او زبانزد خاص و عام بود. اسـتاد شـریعت پناهی، 

سـخت کوش و قاطـع. همیشـه در مسـیری درسـت مدیریـت 

می کرد به طوری که گروه سـم شانسـی دانشـکده پس از ایشـان 

نیـز بـه بهتریـن نحو اداره می شـود.

دکتر خلج به سخنان خود با قرائت این شعر پایان داد:

سعدی به روزگاران مهری نشسته در دل بیرون نمی توان کرد 

الا به روزگاران

دانشکده  هیئت علمی  دکتر سید حمید خوئي عضو  پس ازآن، 

داروسازي دانشگاه نیز، گفت: دکتر فرسام، دکتر شریعت پناهی 

بودن،  استاد  در  و  منحصربه فرد  انسانی هایی  دکتر شفیعی  و 

مهرورزیدن و کمک کردن بی بدیل بودند.

وی با بیان اینکه الزاماً هر دریافت کننده علمی عالم نخواهد شد، 

خاطرنشان کرد: هر عالمی که علمش در خدمت انسانیت و انسان 

باشد عالم است و این فقط مختص علمای دینی نیست این اساتید 

بزرگوار نیز علم را در ظرفی قرار دادند که ابزار خودشناسی شان 

شود نه ازخودبیگانگی.

ایـن سـه  علـم،  کـرد:  پایـان خاطرنشـان  در  دکتـر خویـی 

بزرگـوار را دچـار آفـت غـرور و خودبینـی نکـرد چـون آن ها 

علـم را بـه معنـی واقعی آموختنـد و با فطرت پاکشـان درک 

کردنـد زیـرا می دانسـتند علـم بایـد انسـان و نـگاه انسـان را 

بـه تعالـی برسـاند پـس رسـتگار شـدند. یادشـان و نامشـان 

باد.  همـواره جـاودان 

یکصد و چهل و چهارمین جلسه چهارمین دوره هیئت رئیسه دانشگاه

چندقطبیشدنبیمارستانباعثافتکیفیت
آموزشیمیشود
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افتاده است که همین جا لازم است که از خدمات دکتر جباروند 

و گروه مدیریتی ایشان تشکر کنیم.

دکتر جعفریان یکی از نقاط قوت بیمارستان فارابی را تعلق خاطر اعضای 

هیئت علمی به بیمارستان معرفی کرد و گفت: استادان این بیمارستان 

تعهد ویژه ای به حضور در بیمارستان دارند و این تعلق خاطر مشهود است.

رئیـس دانشـگاه با اشـاره بـه انتقاداتـی که به سیسـتم پرداخت 

فارابـی مطـرح  نظیـر  بیمارسـتان هایی  در  به خصـوص  کارانـه 

می شـود؛ گفـت: سیسـتم موجـود )Per case( بـرای افزایـش 

سـرویس و خدمـات مراکـز دولتی به وجود آمـد و در این زمینه 

هـم موفـق بوده اسـت؛ اما مـا هـم معتقدیم که روش مناسـبی 

نیسـت و بـه اعتقـاد ما در بحـث پرداخت کارانه بایـد موارد غیر 

درمانـی هم دیده شـود؛ اما هـر طرح جایگزینی نیاز به بررسـی 

همه جانبـه دارد و هـر تغییری که در سیسـتم جـاری رخ بدهد 

قطعـاً بـا مقاومت هایـی مواجه خواهد شـد.

وی افـزود: با مصوبه شـورای حقوق و دسـتمزد درکل دانشـگاه 

حـدود 17 درصـد کاهش درآمد خواهیم داشـت که این کاهش 

درآمـد بـرای افراد با درآمـد بالاتر، بیشـتر خواهد بود.

دکتر جعفریان در بخش دیگری از سخنان خود تخلف علمی و تخلف 

درمانی را خط قرمز دانشگاه معرفی کرد و گفت: اگر برای دانشگاه محرز 

شود فردی دارای تخلف علمی یا تخلف درمانی است؛ هیچ مماشاتی 

با فرد متخلف نخواهد شد و طبق آئین نامه ها با فرد متخلف برخورد 

خواهیم کرد؛ البته احراز تخلف نیاز به بررسی دقیق دارد.

نقاط ضعف  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  دانشگاه  رئیس 

بعضی  دانشگاه در  از سیستم  فارابی، حرکت خارج  بیمارستان 

موارد است؛ گفت: به نظر می رسد توان مالی بیمارستان این تفکر 

را به وجود آورده که در بعضی زمینه ها می توان بدون هماهنگی 

با ستاد کارها را به پیش برد که این تفکر اصلًا به نفع بیمارستان 

علوم  دانشگاه  ما  همه  هویت  که  بدانیم  باید  ما  همه  و  نیست 

پزشکی تهران است و دانشگاه تمام توان خود را برای کمک به 

مجموعه های خود اختصاص می دهد.

وی مشکل بعدی بیمارستان را چندقطبی بودن آن دانست و گفت: 

چندقطبی بودن اعضای هیئت علمی بیمارستان باعث می شود از 

همه ظرفیت های بیمارستان استفاده نشود و این مسئله به تدریج 

باعث افت کیفیت آموزش خواهد شد.

به محدودیت  اشاره  با  پایان سخنان خود  در  دکتر جعفریان 

دانشگاه در جذب اعضای هیئت علمی گفت: جذب هیئت علمی 

صرفاً باید درجاهایی باشد که حضور هیئت علمی باعث افزایش 

کیفیت آموزشی و پژوهشی شود.

بهبود فضای فیزیکی آزمایشگاه دانشکده تغذیه و راه اندازی بخش تغذیه بالیني در بیمارستان ها

جلسههیئترئیسهدانشگاهبهمیزبانیدانشکده
تغذیهورژیمشناسیبرگزارشد




